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           ÅF 28.08.2023 

Referat fra styremøte 28. august 2023 kl. 1800-1905 på Zoom 

Tilstede: Britt Wolden, Hans Magne Solberg, Inger Wabø, Nina Refsum, Åste Flatmark 

Referent: Åste Flatmark 

 
34.23        Åpning av møtet.   
  Det var ingen kommentarer til innkallingen.  
  Til eventuelt: Avtalen Farmaceutene har med TRYG forsikring.  
 
35.23 Referatet fra styremøtet 22. mai er godkjent tidligere og sendt medlemmene. 
 
36.23 Oppfølging av saker fra styremøtet 22. mai 

• Sommerhilsen er sendt ut 
• Forumbidrag er mottatt 
• Årsrapporten for 2022 ble godkjent av alle på møtet.  
• Vi har deltatt på RS. Noen kommentarer derfra: 

- Få delegater denne gangen; krevende å rekruttere deltagere fra regionene.  
  Det møtte 19 stemmeberettigede.   
- Svein Haavik, som også er medlem av Pensjonistforum, ble valgt til medlem 
 av sentralstyret. 
- Urd Andestad oppsummerte det hun har opplevd som sine utfordringer 

som leder av Farmaceutene.  
- Birgitte Lloyd overtar som leder fom 1.september.    

• Vi får gavekort fra NFF sentralt uten gebyr 

37.23 Resultater fra Questback-undersøkelsen som ble gjennomført i vår: 
  - 23 svarte, det var sent ut 66 skjema.   
  - De fleste svarte at foreningen ikke var så relevant for dem lenger og noen opplever  
  også foreningen som mest relevant for dem som bor i Oslo. 
  - Vi bør diskutere vår legitimitet, muligheten for eventuelt å arbeide gjennom  

  regionene for å nå flere og for å kunne streame møtene våre slik at de kan følges 
  digitalt.  
  Nina vil følge opp dette med administrasjonen.    
   

      38.23 Ny dato for vårt felles høstmøte med PAF er 26. oktober kl. 13 (ikke 12.oktober som  
  tidligere annonsert). Tema i år er Legemiddelberedskap med Quynh Le som  
  hovedforeleser. 
  Invitasjon til møte vil bli sendt ut i samarbeid med PAF så snart som mulig.   
 

      39.23 Dato for julemøte er 8. november kl. 14-16 i NFF med etterfølgende middag. 

 



Forum for pensjonister 
Side 2 

 

 
 
 
Program:  

o Questback-undersøkelsen.  
o Vi inviterer Birgitte Lloyd og generalsekretæren i NFF til å informere 

om aktuelle saker, spesielt om betydningen av at SPK innfører pensjon 
fra første krone fra nyttår. Hva vil dette bety for medlemmer av POA?   

 
Sted for den etterfølgende middagen vil stå i invitasjonen til møtet.  

 
Det vil bli avholdt et styremøte i forkant av julemøte fra 12.00 – 13.30 
 

40.23 Eventuelt 
 Nina kontakter administrasjonen i foreningen angående foreningens avtale om  
 rabatter på ulike forsikringer i TRYG forsikring. Vi har erfart at de ikke er 
konkurransedyktige sammenlignet med andre forsikringsselskaper. 


